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Protokół Nr 10/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 5 marca 2025 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Szulc Igor – przewodniczący komisji 

2. Stefański Marcin – członek komisji 

3. Szwemin Dawid – członek komisji 

4. Wronecki Tomasz - zastępca przewodniczącego komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Kołodziej Piotr – Przewodniczący Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Wochna Monika – starszy inspektor 

4. Borkowska Patrycja – pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii 

5. Kryszak Magdalena – Kierownik referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

6. Marek Kaja – młodszy referent 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Kontrola wykorzystania środków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii oraz działalność komisji za 

2024 rok. 

3. Kontrola spływu opłat za wywóz odpadów komunalnych za II półrocze 2024 roku. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc o godz. 10:00 otworzył 

posiedzenie komisji. Następnie powitał Wójta Gminy Pana Marcina Filipiaka, Przewodniczącego 

Rady Gminy Piotra Kołodzieja, członków komisji oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 
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Ad 2. Kontrola wykorzystania środków Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii oraz działalność komisji 

za 2024 rok. 

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła powyższy temat. Poinformowała, że wpływy z opłat za 

zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych w 2024 roku wyniosły 97 052,17zł oraz 

z  środków pochodzących z tytułu opłat od napojów alkoholowych o ilości nominalnej napoju 

nieprzekraczającej 300ml-tzw. małpki wyniosły 26 023,45zł. Środki niewykorzystane w 2023 

roku, które przeszły na rok 2024 wyniosły: 55 644,97zł, w tym 33 414,20zł pochodzi z tytułu 

opłat od napojów alkoholowych o ilości nominalnej napoju nieprzekraczającej 300ml-tzw. 

małpki. Natomiast wydatki ogółem wyniosły 127 201,22 zł.  

Materiał w załączeniu do protokołu. 

Dyskusja: 

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, co to jest ten program „DEBATA”, na który wydano łącznie 

6 300,00 zł? 

Pani Patrycja Borkowska – odpowiedziała, że tematyka spotkań dotyczyła problemu 

alkoholowego. Odbywało się to na zasadzie dyskusji z uczniami. 

Radny Igor Szulc – stwierdził, że jest to duża kwota jak na dwa spotkania. 

Pani Patrycja Borkowska – odpowiedziała, że tego typu spotkania tak kosztują i jest to jedna 

z niższych kwot, która była proponowana.  

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czy kwota, która przeszła z roku 2023 została wykorzystana? 

Pani Patrycja Borkowska – odpowiedziała, że nigdy nie wykorzystują całego budżetu i zawsze 

coś przechodzi na kolejny rok.  

Radny Dawid Szwemin – zadał pytanie, dlaczego takie programy odbyły się tylko w dwóch 

szkołach, skoro na terenie gminy są cztery? 

Pani Patrycja Borkowska – odpowiedziała, że tylko z tych szkół pedagodzy zgłosili swoje 

zapotrzebowanie.  

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, po co są kupowane te wszystkie gadżety? 

Pani Patrycja Borkowska – odpowiedziała, że są zapraszani na pikniki przez szkołę w Dąbrowie 

Biskupiej oraz Pieraniu i wówczas te gadżety rozdawane są uczniom, podobnie jest na 

dożynkach, czy innych imprezach gminnych.  

Radny Dawid Szwemin – zadał pytanie, czy odbywają się kontrole osób po mitingach, 

spotkaniach, leczeniu, czy faktycznie nie nadużywają alkoholu? 

Pani Patrycja Borkowska– odpowiedziała, że komisja nie ma takich uprawnień. Komisja ma na 

celu zmotywowanie danej osoby do podjęcia leczenia.  

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że skoro są wydawane pieniądze na daną osobę (leczenie, 

izba wytrzeźwień itp.), to powinno się to kontrolować.  



3 

 

Pani Patrycja Borkowska – odpowiedziała, że leczenie jest bezpłatne, a komisja jedynie ponosi 

koszty wysyłki wniosku do biegłego i wniosku do Sądu.  

Wójt Gminy – poinformował, że często jest tak, że komisja spotyka się, a zaproszona osoba nie 

stawia się na to spotkanie.  

Pani Patrycja Borkowska – dodała, że takie osoby zazwyczaj twierdzą, że nie mają problemu 

z alkoholem i niepotrzebnie są wzywani. Prawda jest również taka, że dużo ludzi zgłasza się na 

leczenie i po 1 dniu rezygnuje, ponieważ nikt ich do leczenia nie może zmusić.  

Nie było więcej pytań oraz uwag do przedstawionego tematu. 

Ad 3. Kontrola spływu opłat za wywóz odpadów komunalnych za II półrocze 2024 roku. 

Pani Magdalena Kryszak - przedstawiła powyższy temat. Poinformowała, że na dzień 3 marca 

br. należności za II półrocze 2024 rok stanowią kwotę 839 308,93 zł, natomiast zaległości 

stanowią ogółem kwotę 44 068,05 zł, tj. 5,25%. W drugim półroczu 2024 roku wystawiono 204 

upomnień na kwotę 57 219,15 zł oraz 61 tytułów wykonawczych na kwotę 25 027,00 zł. 

Natomiast w roku 2025 za IV kwartał 2024 roku wystawiono 75 upomnień na kwotę 

18 717,00 zł oraz 30 tytułów wykonawczych na kwotę 8 433,00 zł. W ramach wystawionych 

upomnień odzyskano 74% zaległości, a w ramach wystawionych tytułów wykonawczych 

odzyskano 52%. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Dyskusja: 

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, co z tekstyliami? 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że można przywieźć na PSZOK w każdy wtorek lub 

piątek w godzinach pracy urzędu gminy. 

Radny Dawid Szwemin – stwierdził, że jest to duże utrudnienie dla mieszkańców, ponieważ nie 

wszystkim pasuje w tych godzinach, a poza tym nie wszyscy mają samochody, żeby dojechać. 

Obawia się, że zaczną ludzie wyrzucać tekstylia po rowach.  

Radny Tomasz Wronecki – stwierdził, że powinno to być rozwiązane w inny sposób, może 

ustawienie kontenerów lub coś takiego. 

Radny Piotr Kołodziej – zaproponował, żeby ogłosić jeden dzień z podanymi godzinami, żeby 

pracownicy brygady komunalnej zbierali te tekstylia np. przy świetlicach wiejskich. 

Mieszkańcom byłoby łatwiej.  

Wójt Gminy – odpowiedział, że zostanie to rozważone, ponieważ może to będzie dobry pomysł.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu.   

Ad. 4. Sprawy bieżące. 

Radny Dawid Szwemin – zadał pytanie, co krawężnikami przy chodniku w Bąkowie? 
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Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że będzie to zrobione, jak zwiększy zatrudnienie 

pracowników na prace interwencyjne.   

Radny Dawid Szwemin – zadał pytanie, co ze zgłaszanym znakiem – tablicą wjazdową do 

Bąkowa od strony Przybysławia? 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że rozmawiała telefonicznie w tej sprawie i teraz 

napisze pismo, skoro nic się nie zmieniło.  

Radny Igor Szulc – zadał pytanie, czy wszyscy sołtysi roznosili nakazy podatkowe? 

Pani Kaja Marek – odpowiedziała, że wszyscy.  

Radny Tomasz Wronecki – zadał pytanie, czy jest już odpowiedź, w sprawie możliwości 

zrobienia ścieżki rowerowej na chodniku w Dąbrowie Biskupiej? Kiedy będzie naprawiany ten 

chodnik? 

Pani Magdalena Kryszak – odpowiedziała, że nie ma jeszcze odpowiedzi, ponieważ ma napisane 

pismo do ZDW i czeka za podpisem Wójta Gminy.  Natomiast w sprawie naprawy pismo 

zostanie wysłane w późniejszym terminie.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad 5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Igor Szulc 

podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 5 marca 2025 r., godz. 12.00. 

Protokołowała:       Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna      Igor Szulc 


